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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 

Dato:  19042022 
Tidspunkt: 17-19 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Lise, Hanne, Trine, Sune, Jane, Thomas, Martin og Lone  
 
Fraværende: Anne Mette, Bettina, Flemming.  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) 
 

5 min Dagsordenen blev godkendt  Lone 

2. Godkendelse af referat (B) 
 
 

5 min Referatet fra mødet i marts måned blev 
godkendt  

Lone 

3. Debat om hvor der vil 
kunne spares penge, 
såfremt skolens økonomi 
bliver dårligere. 

60 min Der er lavet beregninger på hvor meget 
en lejrtur til Bornholm koster for en 8. 
klasse. 
Det beløber sig op i ca. 75.000 kr. 
Vi sender 2 klasser afsted til et samlet 
beløb af 150.000 kr. 
 
Derudover er der overnatning for 1. 
klasserne.  
Og en tur for 4. klasserne med 
overnatning ude af huset.   
 
Martin fortalte om skolens fremtidige 
økonomi ud fra den nuværende 
tildelingsmodel.  
Prognoserne viser, at vi fremadrettet 
falder i børnetallet, og det får indflydelse 
på vores tildelte midler.  
 
Vi havde efterfølgende en debat om, vi 
fremadrettet skal tilbyde lejrturene. 
 
Flere ytrede at turene har stor værdi for 
børnenes sociale læring, og det vil være 
ærgerligt hvis turene ikke tilbydes 
fremadrettet.  
 
Turene er højdepunkter for børnenes 
skolegang.  
 
Der blev vendt en del forslag til, hvordan 
turene fremadrettet evt. kan finansieres.  
 
Kan børnene tjene penge til turene? Og 
hvad er begrænsningerne? 
 
Der blev vendt, hvor meget forældrene 
kan involveres i indtjening til turene.  

Martin 
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Og hvordan der kan tjenes penge til 
turene? 
 
Der blev vendt en ide, om at oprette en 
fond som kunne bidrage til lejrturene mm.  
Trine undersøger om en skole må have 
en fond.  
 
Der fremkom et forslag om at invitere de 
nyvalgte forældrerødder med til et 
”spaghettimøde” i oktober måned med 
fokus på, hvordan vi fremadrettet kan 
sikre lejrturene.  
 

4. Opstart på princip om 
bedre kommunikation 
mellem hjem og skole 
 

40 min Opfordring til at læse bogen: ”Jytte fra 
marketing er gået for i dag.”  
Vi tager punktet op på et senere 
tidspunkt.  
 

Sune 

5.  
 
 

   

6. Brev vedr. strukturdebat  
 
 

Sune  Sune samlede op omkring det brev, som 
er videresendt vedr. den kommende 
struktur debat.  
 

 

7. Besøg af Pia og Anders:  
Medlemmer af byrådet 
 

 Sune inviterer begge byrådsmedlemmer 
med til mødet. d. 24. maj 2022. 

 

8.  
 
 

 Timefordelingsplanen for kommende 
skoleår blev godkendt.  

 

9.  
 
 

   

10.  
 
 

   

11.  
 
 

   

12.  
 
 

   

13. Eventuelt (O) 
 
 

   

 


